

	Möte har hållits	06	05	18	
		dag	månad	år	
	Vid mötet närvarade	3			medlemmar.
		antal			
1	Mötet öppnas				
	Mötet öppnades av	Hanna			
		namn			
2	Vi väljer ordförande för mötet				
	Till ordförande valdes	Hanna			
		namn			
3	Vi väljer sekreterare för mötet				
	Till sekreterare valdes	Louise			
		namn			
4	Vi väljer två justerare för mötet				
	Till justerare valdes	Hanna och anna			
		namn			
5	Godkännande av dagordning				
	Dagordningen lästes upp,	2			övriga frågor anmäldes, dagordningen godkändes.
		antal			
6	Föregående mötesprotokoll läses upp.				
	Föregående mötesprotokoll lästes upp.				
	Inget tidigare mötesprotokoll lästes upp då det saknas protokoll från det senaste praktiska mötet				
7	Gruppinventering.				
	7.1	Deltagande på möten.			
		Vi pratade om gruppens tillväxt och hur vi kan nå fler. Någon uppfattar att det tillkommer nykomlingar lite då och då på de möten hen ringt in på, en annan tycker att det inte varit så många nya på mötena hon varit på den senaste tiden men att många nya ändå hör av sig till hanna. Det uppfattas finnas en tröskel/ett motstånd vad gäller att ringa in, ex att man inte vågar.			
	7.2	Hur mår gruppen?			
		Önksvärt hade varit om fler ville leda möten, om fler skulle våga. Vi pratade om det positiva med att bli välkomnad av en ledare på linjen som också känner till strukturen. Vi kan uppmuntra till detta genom att dela om service och värdet med att bidra. Angående tillväxten så kan det vara positivt att sprida info om telefongruppen på livemöten etcetera.			
	7.3	Hur är tillväxten?			
	7.4	Hur fungerar femte traditionen?			
		Vi kan berätta för andra om vårt tillfrisknande och vad det gett oss			
8	Mötestider och mötesansvariga nästa månad.				

9	GSR-info.
	<p>Det finns ett överskott i kassan då pengar som skulle använts till översättning av litteratur inte kommer användas till detta. Förslag finns angående om pengarna ska användas till konvent eller till bidrag för de grupper som vill starta upp nya live-möten.</p> <p>En fråga uppkom också huruvida det är okej om FAA annonserar i tidningar. Frågan bordlades. Angående steggrupper diskuterades om de måste ha en sponsor för att sponsra. Flera vakanta poster i SSK finns för närvarande, som så webansvarig etc.</p>
10	Bordlagda frågor från förra mötet.
	Då det inte finns protokoll finns ej bordlagda frågor.
11	Övriga frågor.
	<p>1. Val av ordinare GSR. Hanna (vice GSR) valdes till ordinare GSR för ett år framåt fr o m detta möte då tidigare ordinare har avgått. Posten som vice GSR är således vakant i nuläget.</p> <p>2. I mötesmanualen står och läses upp att de frivilliga bidragen går till bland annat litteraturöversättning vilket inte längre stämmer. Kan/ska det tas bort? Hanna (GSR) tar med frågan till SSK.</p>
12	Mötets avslutande

Mötet avslutades med att Sinnesrobönen lästes.



Protokoll praktiskt möte telefongrupperna

FAA – Anonyma matmissbrukare

2017-02-05

Protokollet justerat av:
Hanna

Protokollet justerat av:
Anna

Protokollet fört av:
Louise
